
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. april 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 753

Ministeren bedes oplyse, hvorfor det alene er på Nordsjællands Hospital i Hillerød, der til-

bydes kølehættemaskiner i forbindelse med kemoterapi, herunder hvordan hospitalet har

håndteret eventuelle organisatoriske udfordringer og hvordan hospitalet allokerer res-

sourcer til behandlingen? Ministeren bedes endvidere redegøre for, hvilke eventuelle bar-

rierer, der medfører, at tilbud om behandling med kølehætter i forbindelse med kemotera-

pi ikke er implementeret i alle regionerne?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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